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§ 22   

Nämndens och förvaltningens frågor 

Skrivelse för beredning om läsplattor 
Eva Fagerhem m.fl. (S), Jessica Jormtun m.fl. (MP) och 
Carita Stenbacka Tenezakis (V) överlämnade en skrivelse med 
begäran att förvaltningen undersöker hur många i nämnden som är i 
behov av simkort till sina läsplattor och kostnaderna för detta. 
Dnr 328-2013-3.2 
 
Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning överlämnar skrivelsen 
till förvaltningen för beredning. 
_____________________ 
 
Skrivelse för beredning om förskolan 
Eva Fagerhem m.fl. (S), Jessica Jormtun m.fl. (MP) och 
Carita Stenbacka Tenezakis (V) överlämnade en skrivelse om 
förskolan med begäran om en utvärdering med fokus på arbetsmiljön 
och att en jämförelse görs mellan förskolor. Dnr 82-2013-1.2.1 
 
Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning överlämnar skrivelsen 
till förvaltningen för beredning. 
_____________________ 
 
Kostnader för läsplattor 
Sara Gunnerud (S) önskade en redovisning av inköpskostnader och 
löpande kostnader för nämndens läsplattor. Förvaltningen återkommer 
om detta i svaret på den skrivelse oppositionen lagt om läsplattor.  
Dnr 328-2013-3.2 
 
Boendedialogen i Fruängen 
Eva Fagerhem (S) frågade varför oppositionen inte fått någon 
inbjudan till Boendedialogen i Fruängen. Maria Mannerholm svarade 
att annonsering till boendedialogen har gjorts i lokaltidningen och på 
hemsidan och att alla är välkomna. Någon specifik inbjudan har inte 
skickats ut till nämnden.  
 
Förskolan Grågåsen 
Lars Svärd (M) frågade hur det går med den nya förskolan Grågåsen. 
Gunnar Ohlsén svarade att byggnationen börjar i oktober och att 
verksamheten beräknas starta årsskiftet 2014/2015. 
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Forts. § 22 
 
Stadsdelsdirektörens information 

Samråd för ny detaljplan 
Maria Mannerholm informerade om samråd för ny detaljplan – skola 
vid sjön Trekanten. Samrådstiden är 8 oktober till den 19 november. 
Samrådsmöte kommer att hållas den 22 oktober, lokal ej bestämd.   
 
Goda Exempel Mässan 
Maria Mannerholm informerade från Goda Exempel Mässan som 
hölls tidigare idag i Kulturhuset för anställda i staden. Förvaltningen 
deltog genom att Gunnar Ohlsén höll ett seminarium om vår 
förskoleplanering samt att vi i förvaltningens monter presenterade sju 
goda exempel: Tysta praktikanter, Prognosmodell och arbetssätt för 
förskoleutbyggnad, Beställarenheten äldre, Bättre samverkan – Bättre 
Liv, Vuxenenhetens behandlingskedja, Kravatten som hälsocoach och 
Läsplattor i nämnden.  
 
Boende på härbärge och vandrarhem 
Som svar på fråga från Sara Gunnerud (S) ställd vid föregående 
sammanträde, informerade Ingrid Widebäck att under första halvåret 
2013 bekostade enheten för ekonomiskt bistånd härbärge för 105 
personer, vandrarhem för 27 personer och hotell för 31 personer 
summa 163 personer. Dessutom hade vuxenenheten ytterligare 30 
personer på härbärge, vilket totalt ger 135 på härbärge och en 
totalsumma på 193 personer. 
 
Parkplanen 
Gunnar Ohlsén besvarade fråga från Eva Fagerhem (S) från 
sammanträdet 23 maj 2013 om tidsperspektivet i parkplanen. 
Åtgärderna har inte gjorts inom den tidsrymd som anges i parkplanen. 
Tiden ska ses som en prioritetsordning på åtgärderna. Det gjordes 
ingen kontroll av att det var rimligt att kunna genomföra åtgärderna 
inom den tidsrymden som anges.  
 
Balanslista 
Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2013. 
 
Rapporter för kännedom i pärm 
Lägesbeskrivning gällande projekt med syfte att implementera 
resultatstyrning och evidensbaserad praktik inom Stockholms stads 
socialtjänst 
Rapport från Socialnämnden 27 augusti 2013. 

____________________ 
 


